
"Nieuwe zoogkoeienpremie is kaakslag voor bioboeren"
nieuws

Na een analyse van het ontwerpbesluit van de Vlaamse regering komt BioForum tot de conclusie dat de nieuwe zoogkoeienregeling
ongunstig is voor de biologische sector. Bedrijven waar jaarlijks minder dan 20 koeien kalven, zouden niet meer in aanmerking komen
voor de premie. Het merendeel van de bioboeren met vleesvee zou daardoor uit de boot vallen. Bovendien wil de regering de premie
reserveren voor gespecialiseerde vleesrassen terwijl bio ook gebruikmaakt van dubbeldoelrassen.
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Lees meer over:
rundveehouderij

Na een analyse van het ontwerpbesluit van de Vlaamse regering komt BioForum tot de conclusie dat de nieuwe zoogkoeienregeling ongunstig is voor
de biologische sector. Bedrijven waar jaarlijks minder dan 20 koeien kalven, zouden niet meer in aanmerking komen voor de premie. Het merendeel
van de bioboeren met vleesvee zou daardoor uit de boot vallen. Bovendien wil de regering de premie reserveren voor gespecialiseerde vleesrassen
terwijl bio ook gebruikmaakt van dubbeldoelrassen.
Het ontwerpbesluit voorziet dat de premie enkel gaat naar gespecialiseerde vleesveehouders. "Bedrijven die diversifiëren en daardoor minder dieren
houden, worden hierdoor benadeeld", oordeelt BioForum, de sectororganisatie van de biologische landbouw en voeding. Uit een studie van het
Departement Landbouw en Visserij blijkt dat meer dan de helft van de zoogkoeienhouders geen gekoppelde steun zal krijgen bij een instapdrempel van
20 kalvingen. De biologische vleesveehouderij zou nog zwaarder in de klappen delen.
BioForum is het ermee eens dat de zoogkoeienregeling in de eerste plaats moet mikken op bedrijven die professionaliseren, "maar professionaliseren is
meer dan specialiseren." Volgens de ketenorganisatie gaat de bepaling volledig voorbij aan de situatie van landbouwbedrijven die professionaliseren
door middel van diversificatie en aan de realiteit van gemengde bedrijven. De biovleesveehouderij is veelal gericht op de rechtstreekse verkoop en het
gaat vaak om gemengde bedrijven. "Een kleiner aantal zoogkoeien is dus inherent aan bio", klinkt het.
Bovendien maakt bio ook gebruik van andere rassen dan degene die klassiek worden gebruikt. Naast klassieke vleesrassen worden ook andere rassen
zoals dubbeldoelrassen gehouden als zoogkoe. BioForum vraagt bijgevolg dat het minimum aantal zoogkoeien wordt geschrapt en dat alle rundertypes
die gehouden worden als zoogkoe in aanmerking mogen komen voor de nieuwe zoogkoeienregeling.
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